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kérdés

„A Vértesi Erőmű Rt. helyzetének stabilizálása" címmel a Házszabály 91 . §-a alapján
kérdést kívánok benyújtani Kóka János gazdasági és közlekedési miniszterhez . A kérdésre a
választ írásban kérem .

Tisztel Miniszter Úr!

A Vértesi Erőmű Rt . retrofit programjának igen fontos állomása volt a 2005 . január 13-i
ünnepség, melynek keretében átadásra került az új füstgáz-kéntelenítő . Így már gyakorlatilag
technikai akadálya nincs annak, hogy az állami tulajdonban lévő cég - a megszigorodott
feltételek mellett is - tartós szereplője legyen a hazai villamosenergia-szektornak . A további
megnyugtató működésnek azonban feltétele az, hogy a kormány, mint a tulajdonosi jogok
gyakorlója megfelelő döntéseket hozzon a gazdaságilag is stabil helyzet megteremtéséhez .
Kiss Péter, kancelláriaminiszter úr tavaly a bányász és villamos napon Oroszlányban igen
kedvező bejelentéseket tett ezzel kapcsolatban és kormányzati döntésekről adott tájékoztatást .

Tisztelt Miniszter Úr!

1 . Miért késik a kancelláriaminiszter úr által bejelentett döntések végrehajtása?
2. Kérem, szíveskedjen tájékoztatni a Vértesi Erőművel kapcsolatos további tervezett

intézkedésekről!

A térségben lakókat komolyan foglalkoztatja, hogy mi lesz a sorsa a legnagyobb
munkáltatónak, miután egy igen fontos mű felépült .

Várom megtisztelő válaszát,
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